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میرسلیم تهدید کرد
دفتر ســید مصطفی میرسلیم نماینده تهران در مجلس با انتشار جوابیه ای به مصاحبه 
سخنگوی هیات نظارت بر رفتار نمایندگان واکنش نشان داد. متن این اطلاعیه به شرح ذیل 
است: برای استحضار ملت عزیز ایران لازم دانستیم سکوت را بشکنیم و نکاتی را پیرامون 
نحوه رفتار هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان با مهندس میرسلیم شخصیت انقلابی و فساد 
ستیز که خود را خادم ملت می داند برسانیم. از آقای مهندس میرسلیم دعوت کتبی نشده بود 
برای حضور در جلسه و ارائۀ اسناد؛ صرفا آقای پاشایی دبیر هیئت شفاهی از ایشان خواست 
در جلسه حاضر شوند برای مبادلۀ نظر و مهندس میرسلیم در جلسه حاضر شد و توضیحاتی 
دادند از جمله این که شــکایت آقای رضائی رئیس کمیســیون عمران بی مورد است، زیرا تا 
کنون ذکر نامی از آقای رضایی نشد و اگر ایشان خودش احساس اتهام می کند به رفتار خودش 
برمی گردد. به اعضای محترم هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان گفتند که برای دســتیابی به 
اعترافات نائب رئیس وقت کمیسیون عمران دربارۀ دریافت ۶۵ میلیارد تومان باید از دادستانی 
استعلام کنند و این موضوع بخشی از پروندۀ آقای عیسی شریفی و هولدینگ یاس است که 
در دوران شهرداری آقای قالیباف تأسیس شده است. در پایان مهندس میرسلیم به عنوان فردی 
متخصص و مشرف به امور سازمانی و ساختاری نظام مقدس جمهوری اسلامی از گذشته 
تاکنون همواره تلاش کردند تا خدمت صادقانه داشته باشند به کشور و نظام؛ مهندس میرسلیم 
نســبت به اینکه عده ای در تلاشند تا مساله ۶۵ میلیارد رشوه را بحثی شخصی تلقی کنند را 
محکوم و قطعا برای خشکاندن ریشه فساد تا پای جان ایستاده اند و اعلام می دارند ملت عزیز 
و قهرمان ایران اسلامی در هر نقطه ای از کشور که فسادی مشاهده کردند به همراه مستندات 

به اطلاع ایشان برسانند تا در مسیر درست رسیدگی قرار گیرد.

اخبار ویژه ...

ســرویس سیاســی- عبدالرضــا 
رحمانی فضلی در پیامی که در آستانه هفته 
دولت خطاب به اســتانداران، فرمانداران، 
بخشداران، دهیاران و تمامی مدیران وزارت 
کشور در سراسر کشور صادر شد، نوشت: 
همه ســاله هفته دولت را به پاس خلوص، 
صداقت، تعهد و پایبندی راســتین شهیدان 
رجایی و باهنر به آرمان های اصیل انقلاب 

اسلامی گرامی می داریم.
وزیر کشور افزود: شهیدان رجایی و 
باهنر در طول مبارزات انقلابی خود با تبعیت 

از بنیانگذار جمهوری اســلامی ایران و در 
دوران پــس از انقلاب نیــز در تلاش برای 
اجرای منویات و دســتورات حکیمانه امام 
راحل در جهت خدمتگذاری به هموطنانشان 
از هیچ اقدامی فروگذاری نکردند و نهایتا نیز 
به دلیل نیت پاک و الهی برای اعتلای انقلاب 
اسلامی و میهن عزیزمان به دست کوردلان 

مزدور ناجوانمردانه به شهادت رسیدند.
رحمانی فضلی عنوان کرد: از والاترین 
ارزش های این شهدای عزیز اینکه در حین 
خدمــت به مردم به لقاالله پیوســتند. از این 

رو هفته دولت صرفا بیان عملکرد یکساله 
دولت مســتقر نیست بلکه تشریح و تبیین 
دســتاوردهای شــگرف و عظیم انقلاب 
اسلامی در گستره خدمتگذاری بی منت به 
مردم است. وی خاطرنشان کرد: استانداران، 
فرمانداران، بخشــداران و دهیاران و تمامی 
کارکنان پرتلاش و خدوم وزارت کشور به 
عنوان نمایندگان عالی دولت در مناطق تحت 
مسئولیتشــان در این هفته وظیفه خطیری 
برای بیان خدمات جهادی صورت گرفته از 
سوی خادمان ملت در چارچوب سیاست 
های نظام مقدس جمهوری اسلامی بر عهده 
دارند. وزیر کشــور گفت: انقلاب اسلامی 
ایران از بدو شــکل گیری همــواره مورد 
تهاجم گوناگون دشــمنان آزادی و آزادگی 
بوده است و از این جهت مسئولان اجرایی 
به عنوان ســربازان خط مقــدم نبرد نابرابر 
اقتصادی در شرایط تحریم های ظالمانه نظام 
اهریمنی ســلطه از جایگاه ارزنده ای برای 
بیان بلیغ و شیوای حجم وسیع فعالیت های 
جاری در به شکســت کشاندن توطئه های 
مختلف دشمنان مردم غیور و هوشیار ایران 
برخوردارند. رحمانی فضلی یادآور شد: در 
چند سال اخیر نیز دولت جمهوری اسلامی 
ایران به دلیل اســتقامت و پایداری در برابر 
زیاده خواهی و قلدری آمریکای متجاوز و 

عهدشــکن و مزدوران منطقه ای این کشور 
در سایه هدایت داهیانه مقام معظم رهبری 
و تدابیر ارزنــده رییس جمهوری همراه با 
اتکال به قدرت لایزال الهی و هوشــیاری 
عزتمندانه مردم عزیز کشــورمان کارنامه 
موفقــی از مجاهدت مدیران و پاســداران 
قلمرو اســتقلال و عظمت ایــران عرضه 
کردنــد وی تصریح کرد: دولت جمهوری 
اســلامی ایران علیرغــم محدودیت های 
بی سابقه بین المللی ناشی از تحریم ظالمانه 
و حجم سنگین عملیات روانی دشمنان علیه 
باورهــای اعتقادی و اجتماعی و ملی مردم 
و همچنیــن توطئه های رذیلانه برای ایجاد 
آشــوب و بلوا و تنش هــای داخلی به امید 
تکرار تجربه ســوریه در ایران، دولتمردان 
جمهوری اســلامی در ســطوح مختلف 
اجرایی، قضایــی، تقنینی، نظامی، امنیتی و 
رسانه ای ســربلند از آماج حجم بی سابقه 

تهاجمات قرار گرفتند.
وزیر کشــور اظهار داشــت: انتظار 
می رود تمامی مسئولان و مدیران مجموعه 
عظیم وزارت کشور در این فرصت مغتنم به 
تشریح دقیق فعالیت های صادقانه خادمان 
انقلابی به مردم همراه با تبیین ابعاد و زوایای 
مختلف تهاجمات شبانه روزی دشمنان و 

مزدوران آنها علیه مردم ایران بپردازند.

سرویس سیاسی- ســخنگوی وزارت امور خارجه 
چین با یادآوری شکست آمریکا در ارایه پیش نویس قطعنامه 
تمدید تحریم تســلیاتی ایران هشدار داد: تلاش دوباره این 
کشــور برای تضعیف برجام به سرانجام نمی رسد لذا ما از 
این کشــور می خواهیم راه خود را طی نکند و صلح جهانی 
را بــه خطر نیانــدازد در غیر این صورت ناگزیر دوباره به در 

بسته خواهد خورد. 
»جائو لیجیان« در کنفرانس خبری در پکن اظهار کرد: 
اینکه ایالات متحده به دنبال تصویب قطعنامه ای علیه ایران 
باشد یا نامه ای به شورای امنیت ارسال کند هیچکدام قانونی 
نیســت. وی ادامه داد: در ۱۴ آگوســت )۲۴ مرداد( شورای 

امنیــت به پیش نویس قطعنامه ای کــه ایالات متحده برای 
تمدید تحریم تســلیحاتی ایران پیشنهاد کرده بود رای منفی 
داد بــه طوری که ۱۳ عضو شــورا به وضوح از پیش نویس 
آمریکا حمایت نکردند و ایالات متحده تنها یک رای موافق 
به دست آورد. این مقام چین، رد شدن این قطعنامه را بیانگر 
آن دانســت که موضع یکجانبه ایالات متحده خلاف اجماع 
گسترده جامعه بین المللی است و افزود: آمریکا هیچ حقی در 
برجام ندارد و سایر اعضای باقی مانده در برجام و همچنین 
اکثریت قریب به اتفاق اعضای شــورای امنیت بر این باورند 
که درخواست آمریکا برای فعال سازی مکانیسم ماشه هیچ 
مبنای قانونی ندارد. جائو افزود: بارها تاکید کرده ایم که ایالات 
متحده به طور یک جانبه از برجام خارج شــده است و حق 
خود در این توافقنامه را از دست داده و هیچ صلاحیتی برای 
اجرای مکانیسم ماشه ندارد. او گفت: تا آنجا که من می دانم 
طرف های مرتبط از جمله نماینده های چین، روسیه، انگلیس، 
فرانســه، آلمان و ایران در سازمان ملل در این مورد به رئیس 
دوره ای شــورای امنیت نامه نوشــته و وزرای امور خارجه 
انگلیس، فرانسه و آلمان نیز بیانیه هایی در این مورد صادر کرده 

و مخالفت خود را با اقدامات ایالات متحده اعلام کرده اند.
ایــن مقام وزارت خارجه چین،  درخواســت ایالات 
متحده از شورای امنیت برای از سرگیری تحریم ها علیه ایران 
را کاملًا غیرقانونی و با اهداف سیاسی دانست و گفت: ایالات 
متحده آمریکا وعده های خود را زیرپا گذاشته، از این قرارداد 
عقب نشــینی و آن را نقض کرده اســت چند جانبه گرایی و 
اقتدار شــورای امنیت را زیر پا گذاشته و سیستم بین المللی 

منع گسترش سلاح های هسته ای را تضعیف کرده است.
سخنگوی وزارت امور خارجه چین بار دیگر یاداوری 
کرد که راه حل مســاله هسته ای ایران متکی به گفت و گوی 

برابر و رایزنی های صریح اســت و هرگز تحریم ها، فشارها 
و حتی تهدیدهای نظامی در این زمینه موثر نخواهد بود.

چین با استقرار موشک های میان برد آمریکا در 
آسیا مخالف است

سخنگوی وزارت امور خارجه چین در ادامه نشست 
امروز اعلام کرد کشــورش کاملًا با اســتقرار موشک های 
میــان برد ایالات متحده آمریکا  در منطقه آســیا و اقیانوس 
آرام مخالف اســت و نارضایتی شدید خود را از فشار مکرر 
آمریکا بر کشورهای همسایه چین و تحریک آشکار آنها برای 
مخالفت با چین ابراز می کند. »جائو لی جیان«  از ایالات متحده 
خواست با حرکت در مسیر درست تاریخ، یک رفتار مسئولانه 
از خود نشان دهد و از انجام کارهای که باعث تضعیف صلح 
و ثبات جهانی و منطقه ای می شود خودداری کند. وی با این 
حــال تاکید کرد اگر ایالات متحده اصرار دارد راه خود را در 
این مســیر اشتباه ادامه دهد، چین هم اقدامات متقابل لازم را 
بــرای محافظت کامل از منافع امنیتی خود انجام خواهد داد. 
این مقام چینی همچنین از کشورهای منطقه آسیا و اقیانوسیه 
خواســت تا درک درستی از هدف واقعی و پیامدهای جدی 
این اقدام آمریکا داشته باشند و فریب این کشور را نخورند. 
جائو با بیان اینکه ایالات متحده به دنبال استقرار موشک های 
دارای برد متوسط در آسیا است گفت: واشنگتن با گسترش 
مداوم حضور نظامی خود در منطقه آسیا و اقیانوسیه به دنبال 
تقویت جایگاه خود در این منطقه است. سخنگوی وزارت 
امور خارجه چین ادامه داد: این اقدام امریکا بیانگر پایبندی آن 
کشور به ذهنیت جنگ سرد است سخنان و کردارهای مقامات 
ایالات متحده، صلح و امنیت جهانی و منطقه ای را به شدت به 
خطر انداخته است و بر روند کنترل تسلیحات و خلع سلاح 

بین المللی تأثیر گذاشته است.

این مجلس قرار است کارهای 
مهمی کند

برگزاری مراسم عزاداری محرم در 
فضای بسته ممنوع است

سرویس سیاســی- یــک  نماینده 
اصولگرای مجلس یادآور شد: ما آماری را 
درآوردیم که نشان می داد الان وقتش هست 
چون زمینه ها و بسترهای تغییر ساختار نظام 
از ریاستی به پارلمانی در کشور وجود دارد 
به شرطی که بتوانیم احزاب را در قالب قانون 

اساسی شکل دهیم.
عباس عبدی یادداشــتی نوشت که 
شــاید حرف دل خیلی از سیاسیون کشور 
بــود. گرچه اصولگرایان علاقه ای به تأیید 
مواضع عبدی ندارنــد اما آنها نیز از مدت 
ها پیش مدافع تبدیل قالب نظام از ریاستی 
بــه پارلمانی بودند. در چنین حالتی رئیس 
جمهور جای خود را به نخســت وزیر می 
دهد و دولت به معنای واقعی کلمه به مجلس پاسخگو می شود. ولی اسماعیلی درباره احیای 
جایگاه نخست وزیری و حذف منصب ریاست جمهوری گفت: اوایل مجلس یازدهم توئیتی 
زدم »مجلس کارهای مهمی می تواند انجام دهد از جمله »تغییر ســاختار انتخاباتی مجلس و 
ریاست جمهوری« و »تغییر از ریاستی به پارلمانی« بنابراین شخصا دنبال این بحث بودم و معتقدم 

الان موقع پرداختن به این موضوع است.
 وی افزود: تجربه ۴۱ سال گذشته نشان می دهد جایگاه ریاست جمهوری پاسخگوی 
نیاز کشور در حوزه اجرایی نبوده و همواره در سال پایانی دولت تنش هایی به وجود آمده است. 
معتقدم اگر بســترها فراهم شود و احزاب قوی و شناسنامه دار داشته باشیم، می توان ساختار 
قوه مجریه را از ریاست جمهوری به نخست وزیری تغییر داد که این مسئله بسیار می تواند به 

حوزه اجرایی کشور کمک کند.
این عضو شورای مرکزی فراکسیون اکثریت مجلس با اشاره به تفاوت دیدگاهش با موضع 
عباس عبدی، اظهار کرد: ما معتقدیم منظور رهبر انقلاب از شکل گیری دولت جوان و انقلابی 
به شخص اول دولت بر نمی گردد بلکه باید ساختارهای های کهنه اصلاح و جدید شوند. در 
شورای ائتلاف اصولگرایی این بحث انتخاباتی وجود داشت که باید ساختار کهنه حذف شود 
و ساختار نویی جای آن بیاید که در حوزه اقتصادی اصلاح ساختار بودجه نویسی و در حوزه 
سیاسی تغییر ساختار از ریاستی به پارلمانی مطرح بود. وی با بیان اینکه ساختار نخست وزیری 
در مقایسه با ریاست جمهوری منافع زیادی برای کشور دارد، افزود: در شکل ریاست جمهوری 
نقارهایی در اداره کشــور به وجود می آید که مصادیقش را در دوره ریاســت جمهوری آقایان 

هاشمی رفسنجانی، خاتمی، احمدی نژاد و دولت کنونی شاهد بودیم و هستیم.
این نماینده اصولگرای مجلس یادآور شــد: ما آماری را درآوردیم که نشــان می داد الان 
وقتش هست چون زمینه ها و بسترهای تغییر ساختار نظام از ریاستی به پارلمانی در کشور وجود 

دارد به شرطی که بتوانیم احزاب را در قالب قانون اساسی شکل دهیم.
 وی با بیان اینکه دو ماه پیش در توئیتی نوشتم »این مجلس قرار است کارهای مهمی از 
جمله تغییر نظام از ریاستی به پارلمانی را انجام دهد«، درباره پیگیری این موضوع  افزود: چون 
من آن توئیت را زدم الان مراجعه به من زیاد می شود، هفته گذشته هم چند نماینده به من گفتند 
»می خواهی طرح را مطرح کنی یا خیر« در جواب گفتم »الان انتخابات ریاســت جمهوری 

نزدیک است بنابراین الان شدنی نیست«.
عضو شــورای مرکزی فراکســیون اکثریت مجلس بیان کرد: هم اکنون اصلاح قانون 
»انتخابات ریاست جمهوری و شوراها« در دستورکار کمیسیون شوراها و امور داخلی است، 

بعد از آن اصلاح قانون انتخابات مجلس انجام می شود. 
معتقدم اول باید نحوه برگزاری انتخابات مجلس از شــکل سنتی یک قدم به جلو بیاید 
یعنی انتخابات حزبی و استانی شود وقتی مجلس با چنین انتخاباتی تشکیل شد، خیلی راحت 
می تواند قانون تغییر ساختار نظام ریاستی به پارلمانی تصویب کند. وی با بیان اینکه بعید است 
تغییر نظام از ریاســتی به پارلمانی در مجلس یازدهم اتفاق بیفتد، افزود: الان مجلس حزبی و 
اســتانی تشکیل نمی شــود. مجلس کنونی باید قدم اول را با اصلاح قانون انتخابات بردارد تا 
مجلس بعدی حزبی و استانی روی کار آید وقتی مجلس حزبی و استانی تشکیل شد وارد تغییر 

ساختار از ریاستی به پارلمانی شود.
ولی اســماعیلی تأکید کرد: اگر مقدمات کار خوب فراهم شــود اتفاق خوبی است اما 
اگر بدون مقدمه و فقط با این نیت که دولت کنونی ناموفق بود چون به جوانان میدان نداد، به 
نقاط قوت داخلی توجه نکرد و همه نگاهش به بیگانگان، برجام و اروپا بود، پس بنابراین باید 
ساختار از ریاستی به پارلمانی تغییر کند تا مسئله حل شود؛ خیر با این نوع نگاه موافق نیستم و 
معتقدم دولت آقای روحانی باید پاسخگوی ناکارآمدی خودش باشد و نمی توان با طرح چنین 

موضوعاتی عملکرد ناموفق دولت کنونی را توجیه کرد.

نماینده اصولگرا: 

رییس کمیته امنیتی- انتظامی ستاد ملی مقابله با کرونا:

رحمانی فضلی وزیر کشور:

هفته دولت تبیین دستاوردهای شگرف 
انقلاب به مردم است

   وزیر کشور در پیامی به استانداران، فرمانداران، بخشداران، دهیاران و تمامی مدیران وزارت کشور گفت: هفته دولت 
صرفا بیان عملکرد یکساله دولت مستقر نیست بلکه تشریح و تبیین دستاوردهای شگرف و عظیم انقلاب اسلامی در گستره 

خدمتگذاری بی منت به مردم است. 

تلاش مجدد آمریکا علیه ایران به در بسته خواهد خورد

سرویس سیاسی- رییس کمیته امنیتی- انتظامی ستاد ملی مقابله با کرونا با بیان اینکه طبق 
نظر کارشناسی وزارت بهداشت، برگزاری مراسم در فضای سربسته خطر شیوع کرونا را افزایش 

می دهد، از ممنوعیت برگزاری مراسم عزاداری محرم در فضای بسته خبر داد. 
حسین ذوالفقاری در حاشیه نشست کمیته امنیتی - اجتماعی ستاد مدیریت و مقابله با 
کرونا در جمع خبرنگاران، گفت: بر اساس مصوبه ستاد ملی قرار شد برای هم زیستی با کرونا 
همه دستگاه ها و نهادها برنامه یکساله تهیه کنند. شیوه نامه این برنامه در نشست امروز مطرح 
و قرار شــد همه سازمان ها براســاس این چارچوب در نظر گرفته شده، نسبت به تهیه برنامه 

یکساله خود اقدام کنند.
به گفته ذوالفقاری، بعد از ارائه برنامه توسط سازمان ها به کمیته امنیتی -اجتماعی ستاد 
مدیریت و مقابله با کرونا، این برنامه ها برای تصویب به ستاد ملی مقابله با کرونا ارسال می شود.

رییس کمیته امنیتی انتظامی ستاد ملی مقابله با کرونا اضافه کرد: همه دستگاه ها و نهادها 
باید برنامه یک ساله را به شکل دقیق ارائه کنند که هم امنیت کارکنان و مراجعه کنندگان تامین 
شود و هم بتوانیم با ضمانت های اجرایی معین شده بر این برنامه ها نظارت کنیم. تهیه برنامه یک 
ساله موجب جلوگیری از تصمیمات جزیره ای می شود. ذوالفقاری با اشاره به پیشنهاد تنظیم 
تفاهمنامه میان وزارت صنعت، معدن و تجارت و سازمان بسیج برای تولید ماسک، گفت: در 
نهایت تصویب شــد تا بین بســیج و وزارت صمت توافقنامه تنظیم شود و براساس آن بسیج 
مدیریت تولید و توزیع ماسک را برعهده بگیرد تا بتوانیم هم از نظر قیمت و هم کیفیت تولید 

ماسک را در کشور مدیریت کنیم. 
وی با بیان اعلام آمادگی بسیج برای تولید ماسک، افزود: از آنجا که استفاده از ماسک الزامی 
شده است باید بتوانیم ماسک را با قیمت مناسب تولید و عرضه کنیم. اگرچه در حال حاضر 
براساس اعلام وزارت صمت روزانه بین ۱۰ تا ۱۱ میلیون ماسک تولید می شود. رییس کمیته 
امنیتی انتظامی ستاد مقابله با کرونا با اشاره به فرا رسیدن ماه محرم گفت: از دیگر موضوعات این 
جلسه نظارت بر اجرای پروتکل های عزاداری در ماه محرم بود که بر اجرای دقیق دستورالعمل 
و پروتکل ها در این ایام تاکید دارد. از هَیئات مذهبی و علما و مداحان درخواست می کنیم تا 

دقت لازم را در این زمینه داشته باشند تا برای کسی مشکلی ایجاد نشود.
ذوالفقاری در پاسخ به ایرنا درباره وارد شدن تحمیل هزینه بیشتر به هیات ها برای برگزاری 
مراسم ماه محرم در فضای باز، تصریح کرد: مقرر شد مراسم در فضای رو باز برگزار شود همه 
دستگاه ها آمادگی دارند تا امکانات و مناطقی را که در اختیارشان است برای هیئت های عزاداری 
قرار دهند تا هم مراسم عزاداری برگزار شود و هم به لحاظ بیماری سلامت مردم با مشکل مواجه 
نشود. وی ادامه داد: به ستاد اربعین نیز اعلام شد تا امکانات خود در ایام اربعین مانند موکت و 
داربست را در اختیار هیات های مذهبی قرار دهند. اماکن مربوط به وزارت ورزش و جوانان 

هم در اختیار هیات ها قرار می گیرد.
ذوالفقاری با بیان اینکه طبق نظر کارشناسی وزارت بهداشت، برگزاری مراسم در فضای 
سربسته خطر شیوع کرونا را افزایش می دهد، گفت: برگزاری مراسم محرم در فضای بسته ممنوع 
و نظر وزارت بهداشت، حجت است. معاون وزیر کشور درباره توزیع نذری، گفت: قرار شد تا 
جایی که امکان دارد مواد غذایی خام توزیع شود؛ اگر در شرایطی نذری پخت شود باید به شکل 
پخت بیرون بر باشد و شیوه توزیع نباید باعث تجمع شود. ذوالفقاری درباره برگزاری مراسم 
اربعین گفت: وضعیت بیماری در عراق طبق آخرین اطلاعات روند رو به افزایشی داشته است. 
وی افزود: شرایط برگزاری مراسم اربعین بستگی به روند بیماری دارد. وزارت بهداشت 
جمهوری اسلامی ایران و عراق در ارتباط با مساله بیماری نقطه نظرات جدی دارند. به وزارت 
امور خارجه و سفارت ایران در عراق اعلام کردیم پس از ایام محرم بررسی های لازم را انجام 

داده و نتیجه را به ما اعلام کنند تا بر اساس آن تصمیم گیری کنیم.
ذوالفقاری خاطرنشــان کرد: البته اقداماتی در صورت اجرا نشدن راهپیمایی اربعین در 
دستور کار داریم از جمله اینکه تعدادی از موکب داران ما به عنوان پیک سلامت در ایام اربعین 
در این منطقه حضور خواهند داشت اما در حال حاضر تصمیم قطعی گرفته نشده و منوط به 

شرایط پیش رو است.

 سخنگوی وزارت امور خارجه چین: 

پشت پرده
علی نژاد، معاون وزیر ورزش گفت: شفاف می گویم اگر قرار بود پشت پرده ای در قرارداد 
ویلموتس باشد هیچ گاه یک نامه اداری ارجاع نمی شد. وی درباره اینکه انجمن فرهنگ و 
دوستی ایران و هلند ۳ نفر را پیشنهاد داده بودند که یکی از این پیشنهادات ویلموتس بوده، 
گفت: تاج در این خصوص جواب داد. یک نامه اداری بود که به فدراســیون ارجاع شــد. ما 
ده ها نامه از این مدل پیشنهادات داریم. مرجع تخصصی فدراسیون فوتبال بوده است. شفاف 
می گویم اگر قرار بود پشت پرده ای باشد هیچ گاه یک نامه اداری ارجاع نمی شد. وقتی این اتفاق 
می افتد یعنی چیزی پشت پرده نیست. هیچ پیشنهادی از سوی وزارت ورزش نبوده و اصلا در 
جایگاه وزارت ورزش نیست که چنین پیشنهادی بدهد. معاون وزیر ورزش خاطرنشان کرد: 
یک NGO هلندی پیشنهاد داده است. از این گونه پیشنهادات ده ها نامه به وزارت می آید و ما 
آن را به فدراسیون ها جهت بررسی و اقداماتی که خودشان مصلحت می دانند ارجاع می دهیم. 

فدراسیون استقلال خود را بار ها نشان داده و اگر پشت پرده ای بود نامه نگاری نمی شد.

تصمیم گیری کنند
در پی ارسال نامه تعدادی از نمایندگان مجلس خطاب به سران قوا که در آن ادعا هایی 
علیه وزیر نفت مطرح شــده بود، بیژن زنگنه در نامه ای به رئیس جمهوری که رونوشت آن 
برای رؤسای قوای مقننه و قضائیه نیز ارسال شده، با استقبال از بررسی دقیق همه موارد مطرح 
شده در این نامه تقاضا کرد که موضوع در دستورکار یکی از جلسات سران قرار گیرد تا ادعا ها 
و پاسخ های دو طرف شنیده شده و در نهایت در مورد آن ها توسط رؤسای سه قوه قضاوت 

شود. مشروح نامه وزیر نفت به رئیس جمهوری به این شرح است:
حضرت حجت الاسلام و المسلمین جناب آقای دکتر روحانی

رئیس محترم جمهوری اسلامی ایران
با سلام و احترام- به استحضار می رساند پیرو نامه تعدادی از نمایندگان محترم مجلس 
دهم به سران محترم سه قوه در بهمن ماه ۱۳۹۷، در هفته جاری نیز تعدادی از نمایندگان محترم، 
شــکوائیه ای به شرح پیوست خطاب به ســران محترم قوا ارسال نموده اند و در آن برخی از 
ادعا های قید شده در نامه قبل را تکرار نموده اند. اگرچه در شرایط کنونی تمرکز و اهتمام این 
وزارتخانه معطوف به هماوردی با تحریم های ظالمانه است، لیکن با توجه به طرح اشکالات 
و ایرادات به اینجانب، با احترام به نمایندگان محترم مردم و با استقبال از بررسی دقیق همه 
موارد مطرح شده، همانگونه که در نامه شماره ۸۸۵-۲۰/۲ تاریخ ۱۳۹۷.۱۱.۱۴ نیز درخواست 
کردم، مجدداً تقاضا دارم که این موضوع در دستورکار یکی از جلسات سران محترم قرار گیرد 
و ادعا ها و پاسخ های آن ها، از دو طرف شنیده شده و در نهایت، در مورد آن ها توسط رؤسای 

بزرگوار سه قوه قضاوت شود.

نگران کننده است
رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه برخی سیاست های جمعیتی و دیدگاه ها مانع از تحقق 
موضوع افزایش جمعیت شده است؛ افزود: آمار سقط جنین در کشور نگران کننده است و 
هر کســی که در نظام سلامت دغدغه سلامت جامعه و موضوع جمعیت را دارد، حتماً باید 

برای آن چاره اندیشی کند.

نامه مهم ظریف 
وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران در نامه به رئیس شورای امنیت تصریح کرد 
که آمریکا هیچ حقی برای تلاش در جهت احیای تحریم ها ندارد. محمدجواد ظریف وزیر 
امور خارجه جمهوری اســلامی ایران در نامه ای به رئیس شورای امنیت سازمان ملل متحد 
اقدام غیرقانونی ایالات متحده آمریکا برای ســوء استفاده از ساز و کار های مندرج در توافق 
هسته ای برای احیای تحریم های ایران را مردود دانسته و تأکید کرده است که آمریکا هیچ حقی 
برای تلاش در جهت احیای تحریم ها ندارد و از همین رو این اقدام آمریکا باید از سوی شورا 
و جامعه بین المللی رد شود. نامه وزیر امور خارجه کشورمان لحظاتی پیش از سوی مجید 
تخت روانچی سفیر و نماینده دائم جمهوری اسلامی ایران در سازمان ملل متحد به رییس 

اندونزیایی این شورا تسلیم شد.

خارج می شویم
نخســت وزیر عراق که به آمریکا سفر کرده است با ترامپ دیدار کرد، رئیس جمهور 
آمریکا در این دیدار با بیان اینکه هدف آمریکا از حضور در عراق مقابله با تحرکات احتمالی 
ایران است مدعی شد مجبور نیستیم در عراق باشیم و می توانیم آنجا را ترک کنیم. ، ترامپ در 
حضور الکاظمی به پرداخت ادعاهایی برای توجیه اشغالگری های آمریکا در عراق پرداخت 
و گفت: »نیروهای کمی در عراق داریم، ولی آنها برای این در آنجا حضور دارند که اگر ایران 
اقدامی انجام دهد، کمک کنند.« رئیس جمهور آمریکا در ادامه مدعی شد کشورش در بسیاری 
از پروژه های استخراج نفت در عراق مشارکت می کند. او همچنین گفت که آمریکا حضور 
محدود نظامی خود در ســوریه را حفظ کرده  و در آینده آن را مورد ارزیابی قرار خواهد داد.
مصطفی الکاظمی نیز در این کنفرانس خبری مدعی شد آمریکا به عراق در زمینه شکست 
داعش و سرنگونی صدام کمک کرده است. او گفت: »ما به دنبال ایجاد رابطه ای قوی با آمریکا 
هستیم که مبتنی بر منافع مشترک بین دو کشور و چشم انداز آینده ای بهتر برای مردم عراق و 

ایالات متحده باشد.«

مجلس برای مقابله با تحریم ها 
برنامه دارد

 نماینده مردم تهران در مجلس:

سرویس سیاســی- نماینده مردم 
تهــران در مجلس گفت: برنامه ریزی برای 
مقابله با تحریم های آمریکا امری لازم است 
و مجلس در این بــاره برنامه دارد. مجتبی 
رضاخواه ، درباره تشــکیل کمیسیون ویژه 
باشگاه تحریمی ها در مجلس اظهار داشت: 
این مســاله در ظاهر اقدامی خوب است اما 
کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس معتقد است که این مساله در حیطه 
وظایف آنان است و این کمیسیون می تواند 
اقدامــات لازم بــرای مقابله با تحریم های 
دشمنان را انجام دهد.  وی بیان کرد: البته به 
لحاظ شکلی، ممکن است تشکیل کمیسیون 
ویژه باشگاه تحریمی ها تاثیرات رسانه ای و 

بین المللی داشته باشد. نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: مقابله با تحریم ها 
در هر صورت لازم است و این مساله چه در قالب کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی و چه 
در قالب یک کمیسیون جدید باید پیگیری شود. رضاخواه تصریح کرد: برنامه ریزی و طراحی 
برای مقابله با تحریم های آمریکا امری لازم است و مجلس شورای اسلامی در این باره برنامه دارد. 
وی با اشاره به اینکه از زمانی که مجلس یازدهم آغاز به کار کرده است ما جلساتی را برای مقابله 
با تحریم های دشمنان برگزار کردیم، گفت: در حال حاضر صرفاً این بحث در مجلس وجود دارد 
که آیا برای مقابله با تحریم ها باید کمیسیون ویژه ای تشکیل شود یا خیر که لازم است در این باره 

بحث و تبادل نظر صورت گیرد اما اصل موضوع یعنی مقابله با تحریم ها امری ضروری است.
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